

## English User Guide

Thank you for purchasing the CYCO product. This user guide outlines the operating procedures. Please read it carefully to make sure you are using your product properly and retain it for future reference.

### How to use

- A. CYCO Smart Pill Box
  1. Connect ❶ to ❷
  2. Connect ❸ to a USB port with a power supply (e.g. AC adaptor with USB power supply).
  3. The smart pill box's LED indicator will flash red while charging.
  4. When fully charged, the LED indicator will become flash green.
- B. Connecting the smart pill box via APP and Bluetooth
  1. Enable APP and Bluetooth on the device you want to connect the smart pill box with.
  2. Hold down ❹ for 3 secs until the LED indicator flash green. This will start the connecting device and the LED indicator will flash blue quickly.
  3. Once your device and the smart pill box are paired, your device will display "SmartPillbox", in the list of Bluetooth devices to connect to and the LED indicator will become flash blue.
  4. Under the installation guidelines from APP, you can build a healthy lifecycle easily.
- C. Other cases
  1. When the smart pill box's battery is low, the LED indicator will flash red.
  2. When the smart pill box is not being connected to APP and Bluetooth, the LED indicator will flash green.
  3. When the smart pill box is connected to APP and Bluetooth, the LED indicator will flash blue.
  4. Press ❺ for mute function when "beep" alert.
  5. Press ❻ for 10 secs until the smart pill box is off.

批注 [L1]: With APP

Note: Please disconnect any previous device that was paired with the smart pill box. If a previous device is still paired via Bluetooth and is within range, you will not be able to connect another device until it has been unpaired.

### Additional Information

Please register your CYCO product online at [www.rightcyco.com](http://www.rightcyco.com).

Please visit our website [www.rightcyco.com](http://www.rightcyco.com) or contact our customer service center at [cs@qualife.com.hk](mailto:cs@qualife.com.hk) to learn more about our new products and special offers.

#### FCC Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment

#### IC WARNING

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause interference.
- (2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

#### ADVERTENCIA IC

Cet appareil contient des émetteurs / récepteurs exemptés de licence conformes aux RSS (RSS) d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada. Le fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes :

- (1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférences.
- (2) Cet appareil doit accepter toutes les interférences, y compris celles susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable de l'appareil.

## 繁中 使用手冊

感謝您購買 CYCO 產品。本指南概述了操作方法, 請仔細閱讀使用產品, 請妥善保留本手冊以備將來參考之用。

### 首次使用

#### A. 為智能藥盒

1. 將 ❶ 連接 ❷。
2. 將 ❸ 連接到USB接口的電源(例: AC變壓器、USB電源)。
3. 充電時智能藥盒LED指示紅燈並快速閃爍。
4. 充電完成時, 智能藥盒LED指示燈會轉為閃爍綠燈。

#### B. 透過 APP 及 *Bluetooth* 連接智能藥盒

1. 開啟需要和智能藥盒連接裝置上的 APP 及 *Bluetooth* 功能。
2. 按壓 ❹ 鍵3秒直至連接智能藥盒的LED指示燈閃爍綠燈, 智能藥盒將自動進行配對, LED指示藍燈並快速閃爍。
3. 當您的裝置和智能藥盒成功配對後, 裝置會在已連接的 APP 及 *Bluetooth* 清單上顯示"SmartPillbox", 智能藥盒的LED指示燈會閃爍藍燈。
4. 跟據 APP 的設定指引, 即可輕鬆建立您的健康生命週期。

批注 [L2]: 配 APP ...

#### C. 其他情況

1. 當智能藥盒於低電量時, LED指示燈會轉為閃爍紅燈。
2. 當智能藥盒未連上 APP 及 *Bluetooth* 功能, LED指示閃爍綠燈。
3. 當智能藥盒連上 APP 及 *Bluetooth* 功能, LED指示閃爍藍燈。
4. 當智能藥盒發出beep 聲提示時, 按 ❺ 鍵, beep 聲停止。
5. 按壓 ❻ 鍵10秒, 智能藥盒關閉。

注意: 請將先前與智能藥盒配對的裝置移除。若上一個裝置仍透過APP 及 *Bluetooth* 進行配對, 並仍於使用範圍內, 除非將前一裝置移除, 您將無法與智能藥盒進行連接。

### 查詢更多資料

您可到我們的網站 [www.rightcyco.com](http://www.rightcyco.com) 在線登記您的 CYCO 產品。

請訪問我們的網站 [www.rightcyco.com](http://www.rightcyco.com) 或發電郵到 [cs@qualife.com.hk](mailto:cs@qualife.com.hk)

與我們的客戶服務中心聯繫, 以瞭解更多有關我們的新產品和特價優惠。

## 简中 使用手册

感谢您购买 CYCO 产品。本指南概述了操作方法, 请仔细阅读使用产品, 请妥善保留本手册以备将来参考之用。

### 首次使用

#### A. 为智能药盒

1. 将 ❶ 连接 ❷。
2. 将 ❸ 连接到USB接口的电源(例: AC变压器、USB电源)。
3. 充电时智能药盒LED指示红灯并快速闪烁。
4. 充电完成时, 智能药盒LED指示灯会转为闪烁绿灯。

#### B. 透过 APP 及 Bluetooth 连接智能药盒

1. 开启需要和智能药盒连接装置上的 APP 及 Bluetooth 功能。
2. 按压 ❹ 键3秒直至连接智能药盒的LED指示灯闪烁绿灯, 智能药盒将自动进行配对, LED指示蓝灯并快速闪烁。
3. 当您的装置和智能药盒成功配对后, 装置会在已连接的 APP 及Bluetooth 清单上显示"SmartPillbox", 智能药盒的LED指示灯会闪烁蓝灯。
4. 跟据 APP 的设定指引, 即可轻松建立您的健康生命周期。

批注 [L3]: 配 APP

#### C. 其他情况

1. 当智能药盒于低电量时, LED指示灯会转为闪烁红灯。
2. 当智能药盒未连上 APP 及 Bluetooth 功能, LED指示闪烁绿灯。
3. 当智能药盒连上 APP 及 Bluetooth 功能, LED指示闪烁蓝灯。
4. 当智能药盒发出beep 声提示时, 按 ❺ 键, beep 声停止。
5. 按压 ❻ 键10秒, 智能药盒关闭。

注意: 请将先前与智能药盒配对的装置移除。若上一个装置仍透过 APP 及 Bluetooth 进行配对, 并仍于使用范围内, 除非将前一装置移除, 您将无法与智能药盒进行连接。

### 查询更多资讯

您可到我们的网站 [www.rightcyco.com](http://www.rightcyco.com) 在线登记您的 CYCO 产品。

请访问我们的网站 [www.rightcyco.com](http://www.rightcyco.com) 或发电邮到 [cs@qualife.com.hk](mailto:cs@qualife.com.hk)

与我们的客户服务中心联系，以了解更多有关我们的新产品和特价优惠。

